

## **ISO 37001 Anti-bribery Management Systems Standard Officially Launched**

The **ISO 37001 Anti-bribery Management Systems standard** was officially launched by the International Organization for Standardization (ISO) on 15 October, 2016. It is the first international standard designed to help organisations to combat bribery risks in operations and throughout global value chains.

ISO 37001 provides a framework for organisations to implement reasonable and proportionate measures to manage bribery risks. It aims to help organisations establish a culture of integrity, transparency and compliance.

To meet industry and social needs, HKQAA will provide certification and a series of support services, including training, seminars and gap assessments. For further details, please contact us at:

Email: [hkqaa.mkt@hkqaa.org](mailto:hkqaa.mkt@hkqaa.org)

Tel: Hong Kong – (852) 2202 9111  
Macau – (853) 6238 8759

Shanghai – (86 21) 6876 9911  
Guangzhou – (86 20) 8383 3777

## **ISO 37001 防貪管理體系標準現已正式出版**

國際標準化組織(ISO) 已於 2016 年 10 月 15 日正式出版 **ISO 37001 防貪管理體系標準**。這是首個國際防貪標準，旨在協助機構在營運和整個全球價值鏈中，應對貪污風險。

ISO 37001 提供一個框架，讓機構推行合理和適度的風險管理措施去防治貪污，並銳意協助機構建立廉潔、透明、合規的文化。

為滿足業界和社會需求，本局將提供相關認證、培訓課程、研討會和差距評審等支援服務。欲知更多詳情，請聯絡我們：

電郵：[hkqaa.mkt@hkqaa.org](mailto:hkqaa.mkt@hkqaa.org)

電話：香港 – (852) 2202 9111  
澳門 – (853) 6238 8759

上海 – (86 21) 6876 9911  
廣州 – (86 20) 8383 3777